
Kunnanvaltuusto § 27 19.04.2021

KYSELYTUNTI

Kvalt § 27 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Sirpa Itäniemi kysyi millainen tilanne on kotitalousluokan valmistumisen
suhteen ja pääseekö sinne syksyllä opiskelemaan.

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että kotitalousluokka ei valmistu syksyyn
mennessä. Se on purettu ja heti kun suunnitelmat ovat valmiit, se kilpailutetaan. On
puhunut asiasta teknisen johtajan kanssa ja asia on saatava mahdollisimman nopeasti
eteenpäin.

Kunnanhallituksen puheenjohtaja Antti Hietaniemi sanoi, että asiasta on tullut
kysymyksiä ja hän ihmettelee, kuinka näin pieni rakennushanke vie näin pitkän
ajan. Kannustaa sellaisiin järjestelyihin ja aikatauluihin, että olisi syksyllä käytössä, kun
koulu alkaa.

Kunnanvaltuuston puheenjohtaja Sarita Kirvesmäki toivoi, että muut työt, kuten
neulomohallin muutostyöt eivät ajaisi puukoulun valmistumisen edelle vaan että
puukoulun valmistuminen vietäisiin loppuun mahdollisimman pian.

Valtuutettu Matti Kellokoski sanoi kuulleensa, että puukoulu olisi pahoin laho.

Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että alahirsiä on jouduttu vaihtamaan, mutta että
hänellä ei ole samanlainen käsitys asiasta vaan että rakennus olisi ollut yllättävän
hyvässä kunnossa.

Valtuutettu Matti Kytölä otti kantaa teknisen lautakunnan jäsenenä
kotitalousluokka-asiaan. Puukoulu päätettiin purkaa, jotta nähtäisiin mikä sen kunto on
ja sen jälkeen tehdään suunnitelmat, miten se rakennetaan. Hänen käsityksensä
mukaan sieltä ei löytynyt juurikaan mitään erikoista vaan ihan joku pieni lahovaurio



hyvin paikallisella alueella ja se on jo korjattu. Kunnallishallinto ei ole niin joustava, mitä
luulisi vaan pitää kilpailuttaa urakoitsijat ja on valitusajat ennen kuin voi alkaa
toteuttamaan. Ei pidä realistisena, että olisi syksyksi valmis vaan jos joudutaan
tekemään lattiavaluja ja muuta, niin kuivumisajat ovat pitkiä. Kannattaa tietysti tehdä
mahdollisimman nopeasti valmiiksi, mutta ei saa laittaa hätäilemällä pilalle, että
saataisiin sinne kunnon tilat.

Valtuutettu Pauli Jylhä toivoi teknisen lautakunnan puheenjohtajan kommenttia esille
tulleisiin asioihin.

Valtuutettu Matias Linna vastasi, että ei ole tullut sellaisia asioita, jotka eivät pitäisi
paikkaansa eikä ole lisättävää kunnanjohtajan ja Matin kommentteihin.

Valtuutettu Pekka Riihimäki kertoi olleensa alunperinkin epäileväinen paikan suhteen ja
että puukoulun kentän puoleisen päädyn kaksi alimmaista hirsikertaa ovat lahonneet ja
että kyseessä ei ole mitenkään yksinkertainen homma.

Valtuutettu Tapio Peltokangas pyysi huomioimaan, että uuden päiväkodin valmistuttua
päiväkoti Satulinnaa voisi miettiä väliaikaiseksi ratkaisuksi erilaisissa ajankohtaisissa
tilakysymyksissä, sillä se on asiallisessa kunnossa oleva kiinteistö. Tarkensi, että ei
tarkoita kuitenkaan puukoulun remonttiin liittyen tilaratkaisuna. Ilmeisesti kiinteistö on
pantu myyntiin, mutta ei ole tullut valtuustoon eikä ole tietoa missä se on myynnissä.

Kunnanhallituksen puheenjohtaja Antti Hietaniemi vastasi, että tekninen lautakunta on
laittanut tiloja myyntiin, mukaan lukien päiväkoti Satulinnan, ja on käynnistänyt näiden
ylijäämätilojen myynnin ja markkinoinnin. Kiinteistöt, jotka pyritään myymään, on
nimetty ja asia on ollut teknisen lautakunnan käsittelyssä jo pari kuukautta sitten.

Valtuutettu Matias Linna sanoi, että myynti ei pitäisi tulla yllätyksenä, koska siitä on
keskusteltu jo aiemmin ja teknisessä lautakunnassa on päätetty laittaa kiinteistöt
myyntiin ja katsoa minkälaisia tarjouksia niistä tulee.
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